
38 - EFFECT // MRT/APR 2017

INGEZONDEN BRIEVEN

 

   SCHRIJF HET DE VEB
De VEB ontvangt vaak 

brieven of e-mails  
van beleggers met  

vragen, klachten of  
opmerkingen. Wilt u uw 
verhaal kwijt, heeft u een 

klacht over uw bank of  
vermogensbeheerder of  
wilt u uw mening over 

een artikel in Effect 
geven, schrijf  
het de VEB! 

  ADRESGEGEVENS 
U kunt uw brief per  

mail sturen naar  

of op papier naar:

VEB - Redactie Effect
Postbus 240

2501 CE Den Haag

  LIEVER ANONIEM? 
Wij vermelden uw  

naam en woonplaats. 
Heeft u dat liever niet, 

vermeld dat erbij.

SPELREGELS

MAIL UW 
BRIEF NAAR: 

EFFECT@VEB.NET

effect@veb.net

LEZERSPOST

Beste VEB,
Het aandeel NIBC heb ik al in 
portefeuille sinds de beursintroduc-

tie vorig jaar. Ondanks het hoge dividendrende-
ment ben ik nog niet tevreden met de 
koersvorming.

Na een hele tijd rond en onder de 
introductiekoers te hebben gehandeld, kwam er 
eindelijk vorige maand een rally tot ongeveer 
9,30 euro. Op 6 maart maakte NIBC plotseling 
bekend dat grootaandeelhouder JC Flowers circa 
8 procent van hun aandelenkapitaal in NIBC 
heeft verkocht aan Reggeborgh voor 8,40 euro 
per aandeel, een korting van 9 procent op de 
laatste slotkoers.

Hierop daalde de koers op de beurs met zo’n 10 
procent wat voor bestaande aandeelhouders 
een niet voorziene en onaangename verrassing 
betekende. Ik heb hierover twee vragen:
1)  Heeft u een verklaring voor het feit dat de 

koers van het aandeel op de beurs met 10 
procent daalt terwijl de hoeveelheid aandelen 
gelijk blijft? 

2)  JC Flowers heeft na de verkoop nog een 
belang van 65,64 procent in NIBC. Men zou 
kunnen verwachten dat zij in de toekomst nog 
meer aandelen gaan verkopen. Maakt dit NIBC 
niet tot een onaantrekkelijk aandeel, gezien de 
ervaring die beleggers nu hebben met de 
koersreactie op 9 maart?

Verder gaf NIBC-CEO Paulus de Wilt nog aan dat 
hij zeer tevreden was met deze transactie 
omdat de liquiditeit van het aandeel daarmee 

zou toenemen. Het lijkt mij dat dit niet het geval 
is omdat de aandelen aan Reggeborgh zijn 
verkocht en niet in de vrije handel terecht zijn 
gekomen.
Met vriendelijke groet,
Krijn Gesink

Beste Krijn,
Wij begrijpen uw teleurstelling, maar 
een aandeel daalt wel vaker daalt als 

een grote belegger een deel van zijn stukken wil 
verkopen. Dat kan inderdaad de vrees voeden 
dat er nog meer verkocht gaat worden, en 
aanbod drukt vaak de prijs, ook als de 
hoeveelheid aandelen gelijk blijft. 
Het zegt op zich niets over de aantrekkelijkheid 
van het aandeel, die hangt vooral samen met de 
resultaten en de waardering. 

Geachte redactie,
In het artikel in Effect 4 (april) over 
Chinese aandelen wordt onder meer 

het First State Greater China Growth Fund 
genoemd. Ik kan de actuele koers van dit fonds 
echter nergens vinden. Het lijkt erop dat 
ISIN-code (GB00B2PF5J76) ook niet (meer) 
bestaat. Zie ik iets over het hoofd of is dit fonds 
al opgeheven? 
Vriendelijke groet,
(naam en gegevens bij de redactie bekend)  

Beste belegger,
Van veel fondsen bestaan 
verschillende klassen, voor specifieke 

landen of doelgroepen waar het fonds aan 
wordt aangeboden. Soms worden deze klassen 
opgeheven of samengevoegd, dat lijkt ook hier 
te zijn gebeurd. De in Effect 4 getoonde 
aandelenklasse is inderdaad niet meer actief. 
Voor dit fonds is nu de aandelenklasse met de 
volgende ISIN-code de juiste: GB0033874321. Op 
de website van Morningstar zou het fonds met 
deze code wel te vinden moeten zijn. Onze 
excuses voor het ongemak!
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Beleggers maken heel wat mee, blijkt uit de vele brieven en e-mails die de  
VEB iedere maand weer krijgt. Het is lang niet altijd mogelijk juridisch iets 
aan de gemelde problemen te doen. Maar mede-beleggers waarschuwen 

kan nooit kwaad, en iets van je afschrijven lucht op. 

NIBC

CHINAFONDSEN


